
Protokół z LI Sesji 

     Rady Dzielnicy XVII, 

     „Wzgórza Krzesławickie”, 

     Szkoła Podstawowa Nr 98, os. Na Stoku 52 

     z dnia 26 stycznia 2023r. godz. 1830 
 

 

 

Porządek obrad LI Sesji Rady Dzielnicy XVII: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji  

4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

4.1 montażu progów zwalniających wyspowych na ul. Węgrzynowickiej w Krakowie 

 

  5. Interpelacje i zapytania 

  6. Oświadczenia i komunikaty 
 

ad.1.Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

Posiedzenie LI Sesji Rady Dzielnicy XVII odbyło się w Szkole Podstawowej Nr 98,  

os. Na Stoku 52. 

Po stwierdzeniu quorum (obecnych 15 osób) LI sesję otworzył Przewodniczący Rady Dzielnicy 

XVII Pan Andrzej Dziedzic witając wszystkich zebranych (obecni wg załączonej listy)  
 

ad.2.Przedstawienie projektu porządku obrad 

Przedstawiony porządek obrad LI Sesji Rady Dzielnicy XVII został przyjęty jednogłośnie. 

 

ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji  

Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 
 

ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

ad. 4.1. montażu progów zwalniających wyspowych na ul. Węgrzynowickiej w Krakowie 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu  

Głos zabrał p. A. Dziedzic 

Na sesje przybyli: p. L. Madej, p. S. Adamczyk 

Członkowie Rady Dzielnicy jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie montażu 

progów zwalniających wyspowych na ul. Węgrzynowickiej w Krakowie  

 

Ad. 5. Interpelacje i zapytania 

Pani J. Kolasa poprosiła Zarząd, aby zwrócił się do Zarządu Zieleni Miejskiej o interwencje w 

sprawie uprzątnięcia zalegających na osiedlach połamanych gałęzi drzew oraz terminu 

grabienia liści. Swoje wnioski w sprawie połamanych drzew głosili również p. W. Wołoch, p. 

G. Czekaj p. L. Korzec. Pan S. Adamczyk poinformował Radnych, aby w sytuacji zagrażającej 

bezpieczeństwu, spowodowanej połamanym drzewem, interweniować do Straży Pożarnej. 

Przewodniczący poinformował zebranych, że w powyższej sprawie będzie interweniował w 

Zarządzie Zieleni Miejskiej.  

 

 

 



 

Ad. 6. Oświadczenia i komunikaty 

Pani K. Frankiewicz poinformowała zebranych, że spotkanie z Panem Prezydentem Andrzejem 

Kuligiem w sprawie rozbudowy sieci kanalizacji sanitarnej i wodociągowej w osiedlu 

Łuczanowice odbędzie się w dniu 24 lutego 2023r. 

 

Pan S. Adamczyk poinformował Radnych, że wrócił program wykupu mieszkań komunalnych. 

 

Następnie Przewodniczący zwrócił się z prośbą do Radnych Dzielnicy, aby do dnia 3 lutego 

zgłaszali chęć udziału w szkoleniu w zakresie Uchwały krajobrazowej.  
 

Przewodniczący odczytał terminy Komisji Rady Dzielnicy XVII zaplanowane w miesiącu 

lutym 2023r.  

 

Kolejna LII Sesja Rady Dzielnicy XVII została zwołana na dzień 23 lutego (czwartek) 2023r. 

w Szkole Podstawowej nr 98, os. Na Stoku 52,  na godz. 18:00.  

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Pan Andrzej Dziedzic o godz. 18.30 

zamknął posiedzenie LI Sesji VIII Kadencji Rady Dzielnicy XVII. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Andrzej Dziedzic 


